
Kraków 26 mar ca 2008 

Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Na początku marca władze miasta były bardzo zadowolone z publicznej dyskusji, 
dotyczącej rozwiązań nocnej komunikacji miejskiej. Wtedy to pisało się o pomyśle grupy 
obywateli miasta (gdzie wymienia się na przykład [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie 
art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta 

Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]), którzy poddali pod dyskusję konkretny pomysł na 
usprawnienie komunikacji. Uprzejmie proszę mnie poinformować, jaki model 
usprawnienia nocnej komunikacji ostatecznie zdecydowało się przyjąć miasto Kraków i na 
jakim etapie jesteśmy po dyskusji sprzed paru tygodni. 

 

Małgorzata Jantos 
Radna Miasta 


